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servar que aquest afegit que proposa contradiu l’acord 
adoptat en aprovar l ’esmena que ha présentât el doctor 
Morales en l’apartat 7 del projecte.

Finalment, s’acorda que l’esmena del Dr. Carulla pas
si com a mociô al Conseil, però amb el ben entés que 
mentre es facin els estudis que el Dr. Carulla demana el 
Conseil té el mandat imperatiu de l’Assemblea de fer 
complir l’acord que s’ha près en aprovar l ’esmena del 
Dr. Morales suprimint la categoria de malalts distingits 
en tots els Hospitals.

Acabada la proposiciô que tracta de la reglamentaciô 
dels serveis mèdics en els Hospitals., es passa a discutir 
la que ha presentai la Secció Comarcal de Barcelona re- 
ferent a “ Modificació del conveni i de les tarifes amb 
les Companyies d’assegurances d'accidents del treball” .

La Presidència fa observar que s’han presentai nom- 
broses esmenes a aquest projecte, les quais no modifi- 
quen el fons de la proposiciô sinô ünicament aspectes 
de détail, principalment al que es refereix a la tarifaciô 
dels honoraris. per la qual cosa creu que per guanyar 
temps es podrien discutir les esmenes en bloc i passar- 
les al Conseil per a que les adapti al projecte.

Intervé el Dr. Morales, que manifesta que s’hauria 
de tenir el criteri d’unificar les tarifes que es propose 1 
en aquest projecte, amb les que ja estan aprovades per 
la Ponència d’Entitats d’assegurances sobre la salut.

Sense cap mes intervenciô, s’acorda per unanimitat 
aprovar el projecte présentât per la Secció Comarcal de 
Barcelona i concedir un ampli vot de confiança al Con
seil per a que es faci càrrec de totes les esmenes que 
s’han présentât a la mesa i procuri acoblar-les al pro
jecte mantenint sempre que sigui possible el criteri ma
nifestât pel Dr. Morales d’unificar les tarifes amb les de 
la ponència de mutualitats.

La Presidència fa observar que entre les esmenes pre- 
sentades n’hi ha una de la Secció Comarcal d’Igualada 
que per la seva importància i tractar-se d’una qüestiô 
de principi creu que ha d’ésser especialment discutida.

Seguidament es llegeix l ’esmena o proposiciô d’Igua
lada, que diu : “ Que els metges de les Companyies d’As- 
segurances d’accidents del treball que tenen contractes 
amb aquestes, cessin en els seus càrrecs i que sigui sem
pre llibcrtat del client el triar el metge que vulgui.”

Intervé el Delegat d’Igualada, Dr. Soler, qui llegeix 
una extensa defensa de la proposiciô anterior, que lliura 
després a la mesa.

Li contesta el Delegat de Matarô, Dr. Marimon el 
quai manifesta que no es pot prendre aquest acord, que 
seria illégal, car la Liei autoritza clarament a les Com 
panyies a fer assistir els accidents per llurs metges.

Intervé el Dr. Sambola, qui diu que per recollir l’es- 
perit de la proposiciô d’Igualada. tal vegada es podria 
acordar que les Companyies nomenin metges seus a tots 
els sindicats que es conformili amb les tarifes aprovades 
pel Sindicat de Metges de Catalunya.

Intervenen els Drs. Selles, Sanuy, Mas Oliver i Soler,

que rectifica, i finalment s’acorda que la proposició d’I- 
gualada i l ’escrit que ha presentai per a defensar-la el 
Delegat d’aquella Comarcal junt amb la suggestió que 
ha fet el Dr. Sambola, passili com a moció al Consoli 
pel seu estudi.

A  continuació passa a tractar-se de la proposició pre
sentada pel soci Dr. Enric Fernández i Pellicer, que és 
un projecte de “ Reglament de la caixa contra l ’atur 
forgós” .

Passa a ocupar la Presidència el Dr. Bellido.
Intervé el Dr. Fernández Pellicer, que abans de de- 

ferisar la seva proposició demana si algún Conseller del 
Sindicat voi defensar l ’informe del Consell que s’ha pu
bi icat junt amb el projecte que eli presenta.

A continuació el Dr. Bellido explica a l’Assemblea el 
que esdevingué en la Junta general de la Secció Comar
cal de Barcelona, que va nomenar una Ponència perqué 
abans de l’Assemblea estudiés el projecte i de comú 
acord amb l’autor del projecte presentessin les esmenes 
a proposar.

En aquest moment el Dr. Morales demana que vista 
la importancia de la qüestió que es va a discutir, que 
requereix una detinguda deliberació i atés l ’hora poc 
oportuna per a discutir-lo en aquest moment, se suspen- 
gui la reunió per a continuar-la a la tarda.

El Dr. Goma opina en contra del Dr. Morales i pro
posa que es faci sessió permanent fins a acabar l ’ordre 
del dia.

La Presidència sotmet a votado els dos precs, i per 
majoria s’acorda que continui la sessió fins que s’hagin 
acabat tots els assumptcs a tractar.

Deixa novament la Presidència el Dr. Bellido i passa 
a ocupar-la el Dr. Carulla.

Intervé el Dr. Fernández Pellicer. qui defensa el seu 
projecte, fent remarcar la necessitai que té el Sindicat 
de disposar d’una Caixa d’atur forgós ben reglamentada 
i demana que de moment s’aprovi la seva proposició, i 
que si en el transcurs d’un any es veu que té algún de- 
fecte, que l’any vinent el Consell presenti les esmenes 
que cregui pertinents.

Intervé el Dr. Mas Oliver, qui opina que en el pro
jecte es pretén resoldre l’atur forgós com una assegu- 
ranqa individual, i creu que per a tractar-se d’un fi sin
dical primordial, s’ha de resoldre com una cosa col-lecti
va i èsser obligatori per tots els metges sindicáis. Acaba 
demanant que el projecte passi al Consell per al seu es
tudi.

Intervé la Presidència. que fa avinent que per l’acord 
que s’ha pres de prorrogar indefinidament la sessió, es 
veu obligat a limitar les discussions dels as&imptes i 
aplicar el reglament en el que es refereix a Tatorgació 
de torns i el temps a consumir en cada un d’ells.

Intervenen els Drs. Figueres i Peris en contra del 
projecte, si bé reconeixen que hi han extrems molt ben 
orientáis, que cal recollir, per la qual cosa proposen que 
passi a l’estudi del Consell.


